
Van: Commissie EZ  

Verzonden: maandag 1 mei 2017 10:34 

Aan: GC-Commissie-EZ 
Onderwerp: [E-MAILPROCEDURE] Verzoek lid Van der Lee reactie minister EZ op bericht “Meer 

energie verbruikt in 2016 door kou, minder aardgas geproduceerd" 

 
Geachte leden van de vaste commissie voor Economische Zaken, 
 
Hierbij leg ik u onderstaand verzoek voor van het lid Van der Lee (GroenLinks) om de minister van 
Economische Zaken een schriftelijke reactie te vragen op het bericht “Meer energie verbruikt in 2016 
door kou, minder aardgas geproduceerd” (http://nos.nl/artikel/2170489-meer-energie-verbruikt-in-
2016-door-kou-minder-aardgas-geproduceerd.html NOS, vrijdag 28 april 2017). Met het oog op het 
gesprek met de SER op donderdag 18 mei a.s. zal de minister verzocht worden om de reactie uiterlijk 
dinsdag 9 mei a.s. naar de Kamer sturen.  
 
U wordt verzocht uiterlijk woensdagochtend 3 mei a.s. te 11.00 uur middels een allen-
beantwoorden op deze e-mail door te geven of u het voorstel steunt. Spoedig daarna zal ik u 
informeren of het voorstel is aangenomen.* 
  
Met vriendelijke groet, 

Joris Thomassen MSc 

Adjunct-griffier vaste commissie voor Economische Zaken 

*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 36, vierde lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
4. Indien een voorstel eenvoudig en spoedeisend van aard is, kunnen de leden van de commissie langs 
schriftelijke weg over dat voorstel besluiten. De voorzitter van de commissie beslist of een voorstel 
eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit, bedoeld in de eerste volzin, wordt genomen als 
ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en zou zij stemmen als bedoeld in artikel 69, derde 
lid. Dit betekent dat in een e-mailprocedure een voorstel is aangenomen indien het door een absolute 
Kamermeerderheid wordt gesteund. 
 
 
Van: Lee van der T. <t.vdlee@tweedekamer.nl> 
Datum: 28 april 2017 12:54:00 CEST 
 
Beste Dennis,  

Op basis van dit bericht http://nos.nl/artikel/2170489-meer-energie-verbruikt-in-2016-door-kou-
minder-aardgas-geproduceerd.html 
wilde ik vragen of er via een email procedure een reactie van Minister Kamp gevraagd kan worden. 
Volgens de cijfers uit dit bericht daalde het aandeel duurzame energie in 2016 van 4,7 naar 3,6 
procent. Omdat wij als Commissie op 18 mei een gesprek hebben met de SER en de 
Borgingscommissie over de stand van zaken van het energieakkoord, zou ik graag van Minister Kamp 
vóór dat gesprek antwoorden willen op vragen over de juiste interpretatie van deze cijfers en willen 
weten hoe zij zich verhouden tot wat de normale wijze is waarop EZ de voortgang meet van het 
Energieakkoord en wat zijn oordeel over deze cijfers is.  
  
Ik hoop dat het lukt om dit snel in gang te zetten. 
  
Alvast bedankt voor de moeite en hartelijke groet,  
Tom van der Lee 
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